

**CREATE A VALUE** 

# من نحن:

نحن الرواد قادمون لنتربع في قلب هذه المهنة محلياً وطموحنا عربيا وعالمياً. ويكون عملنا على اكتشــاف آفاق جديــدة أو إيجاد حلول للمتغيرات القادمة مصممــون بعزمنا ، بعلمنا ، بتجاربنا على النجـــاح - وقد مكّننا ذلك بالفعل من بناء واحدة من أهم شركات التقييم.

#### Who We Are?

We, the pioneers, are coming to sit at the heart of this profession locally and our ambitions, Arab and global. Our work to discover new horizons or find solutions to the coming changes is determined by our determination, with our knowledge, of our experiences of success - and this has already enabled us to build one of the most important evaluation companies.





# رؤيتنا:

لتحقيــق الأداء الأمثل، فإننــا نركز على "خلق قيمة" أكبر وتعزيز مفهوم أوســع والنمو المستمر وإيجاد حلول قــادرة على مواجهــة التغيرات المســتقبلية والتعاطي مع كل حالة بحيثيتها و ظروفها.

## Our vision:

To achieve optimum performance, in a formula we focus on creating greater value, promoting a broader concept, continuous growth, and finding solutions capable of facing future developments and dealing with each case with its status and circumstances.



# قیمنا:

- المســؤولية تعني بالنســبة لنا أن يتحمّل موظفي الشــركة مســؤولية ما يقومون به من أعمال لتحقيق أهدافها.
- الإلتزام بأخلاقيات العمل و النزاهة و الشفافية في جميع تعاملات الشركة سواء مع موظفيها وعملائها.

#### **Our Values:**

- Responsibility for us means that the company's employees bear responsibility for their actions to achieve their goals.
- Commitment to work ethics, integrity and transparency in all the company's dealings, whether with its employees or customers.





#### خدماتنا

- تقییم مشاریع.
- تقييم الأصول العقارية.
- تقییم منشأت وشرکات.
- تقییم الآت و معدات.
- دراسة السوق ودراسات الجدوس.
  - فحص المباني.
  - تقييم أضرار المركبات.

## Our services:

- Project evaluation
- Valuation of real estate assets.
- Valuation of Business and companies
- Valuation of machinery and equipment.
- Market study and feasibility studies
- Building Inspection.
- Vehicle damage assessment.

# التقييم **التقييم netak**valuation

"Create A Value"

www.netak.com.sa | info@netak.com.sa | +966544554554 مكتب رقم 41 - مبنى 7549 - شارع 319 حي الياسمين 13326 الرياض 4253 المملكة العربية السعودية ترخيص رقم (1210001530) **f in** @netak-nerv